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ZONGULDAK TİCARET VE SANAYİ ODASI 2025 YILI İLK PERSONEL TOPLANTISI YAPILDI 
 
Her ayın ilk haftası rutin olarak yapılan personel toplantılarının 2025 yılı ocak ayı ilk toplantısı 02 Ocak 2024 
Perşembe günü Oda Genel Sekreteri Muharrem Sarıkaya başkanlığında gerçekleştirildi. 
Toplantının başlangıcında 2024 yılının genel değerIendirmesi yapılarak, 2025 yılındaki hedefler ve beklentiler 
hakkında konuşuldu. Toplantıda; 3 aylık periyotlar haline hazırlanarak, oda yönetimine ve odanın yayın 
organları marifetiyle üyelere duyurulan çalışma istatistiklerinin, bir araya getirilerek 2024 yılı çalışma 
istatistikleri şeklinde yayınlanması konuşuldu. Yeniden revize edilerek, daha işlevsel hale getirilen odanın 
web sayfası’ nın kullanılabilirliği ve erişilebilirliği hakkında görüş alışverişinde bulunuldu. Akreditasyon 
çalışmaları ve süreç hakkında istişarelerde bulunuldu. 2025 yılı içerisinde oda çalışanlarına ve oda üyelerine 
yönelik olarak anket çalışması yapılarak, beklentilerin ve önerilerin alınması konusu görüşüldü.  
Odamız öncülüğü ve ev sahipliğinde ocak ayı içerisinde Zonguldak Dedeman Otel’de gerçekleşecek olan “Batı 
Karadeniz İlleri Birliği İstişare Toplantısı” nın hazırlıkları gözden geçirildi. Webinar yönetim ile yapılan 
eğitimlere katılım sağlanması ve eğitimlerin üyelere duyurulması konusunda oda yayın organlarının 
ulaşabilirliği hakkında görüş alışverişinde bulunuldu. Üye-çalışan, çalışan-çalışan diyaloğu ve çalışanlar arası 
yardımlaşma ve özverinin önemi vurgulandı. Yeşil mutabakat kapsamında sıfır atık ve tasarruf odaklı çalışma 
prensipleri görüşüldü. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
   

 

ZTSO'DAN SCHENGEN VİZELERİ HAKKINDA ÖNEMLİ DUYURU 
 
Ticaret Bakanlığımızca, Almanya'nın Ankara 
Büyükelçiliğinden edinilen bilgiye atfen, 
Almanya'da düzenlenecek fuarlarda mal teşhir 
eden fuar katılımcılarının (yalnızca geçerli bir 
katılımcı kimlik kartı ile) ülkemiz iş insanlarının 
önceden vize randevusu alma zorunluluğundan 
muaf oldukları ve bu nedenle harici hizmet 
sağlayıcısı iDATA'nın mahalli olarak yetkili vize kabul 
merkezine normal çalışma saatleri içerisinde 
randevu almadan Schengen vizesi için başvuruda 
bulunabilecekleri ilan edilmiştir. 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
ZONGULDAK TSO YÖNETİM KURULU BAŞKANI METİN DEMİR MHP ZONGULDAK İL BAŞKANI ÇAĞATAY 
İPEKÇİ’Yİ ZİYARET ETTİ 
 
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir, beraberinde Genel Sekreter 
Muharrem Sarıkaya ile birlikte Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Zonguldak İl Başkanı Çağatay İpekçi’yi 
ziyaret etti. Başkan Demir; “Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Zonguldak İl Başkanı Çağatay İpekçi’yi ziyaret 
ettik. İl Yönetim Kurulu üyeleri ile birlikte bizleri karşıladılar. Kendileri ile İlimiz Ekonomisi ve istihdam 
olanakları üzerine istişarelerde bulunduk. İl Başkanlığı görevine gelmelerinden dolayı kendilerini tebrik 
ettik. Misafirperverliklerinden dolayı kendilerine teşekkür eder, nezdinde tüm yönetim kurulu üyelerine 
başarılar dilerim” dedi. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
   

 

ZONGULDAK TSO YÖNETİM KURULU BAŞKANI METİN DEMİR MERKEZ İLÇE BAŞKANI SEZER KÖROĞLU’NU 
ZİYARET ETTİ 

Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Metin Demir, beraberinde Genel Sekreter Muharrem 
Sarıkaya ile birlikte AK Parti Merkez İlçe Başkanı Sezer 
Köroğlu’nu ziyaret etti. 
Başkan Demir; “AK Parti Merkez İlçe Başkanı Sezer 
Köroğlu’nu ziyaret ederek Merkez İlçe Başkanlığı görevine 
gelmelerinden dolayı kendilerini tebrik ettik. 
Misafirperverliklerinden dolayı kendilerine teşekkür eder, 
görevinde başarılar dilerim” dedi. 
 
 
 

ZTSO'DA "ENERJİ VERİMLİLİĞİ VE YEŞİL DÖNÜŞÜM DESTEKLERİ" EĞİTİMİ BAŞARIYLA TAMAMLANDI 
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası'nın (ZTSO), 
üyelerinin gelişimine katkıda bulunmak amacıyla 
eğitim faaliyetleri kapsamında duyurusunu 
gerçekleştirdiği ve Orta Anadolu İhracatçılar 
Birliği (OAİB) tarafından düzenlenen "Enerji 
Verimliliği ve Yeşil Dönüşüm Destekleri" konulu 
webinar eğitimi, 07 Ocak 2025 Salı günü, saat 
15.00’te çevrim içi platform üzerinden yoğun bir 
katılımla başarıyla tamamlandı. 
Zoom Webinar platformu aracılığıyla 
gerçekleştirilen eğitimde, sektörün deneyimli 
uzmanlarından ve alanında yetkin bir eğitmen 
olan Altuğ Karataş tarafından katılımcılara 

ayrıntılı sunumlar yapıldı. Eğitim sırasında işlenen konular kapsamında katılımcılar, günümüzün en önemli 
başlıklarından biri olan enerji verimliliği ve sürdürülebilirlik çerçevesinde yeşil dönüşüm destekleri hakkında 
detaylı bilgi edindiler. 
Eğitim boyunca ele alınan ana başlıklar ise şu şekildeydi: 

• Verimlilik Artırıcı Projeler (VAP): İşletmelerin enerji maliyetlerini azaltmak ve enerji 
performanslarını iyileştirmek için uygulanan yöntemler ve bu projelere yönelik destekler anlatıldı. 

• İkiz Dönüşüm Destekleri (Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı): Dijital dönüşümle birlikte yeşil 
dönüşümün nasıl entegre edileceği, bu dönüşümler kapsamında bakanlık tarafından sağlanan 
desteklerin neler olduğu hakkında ayrıntılı bilgilendirme yapıldı. 

• Gönüllü Anlaşmalar (EKA): İşletmelerin enerji tüketimlerini gönüllü olarak azaltma taahhüdünde 
bulunmaları durumunda, devlet tarafından verilen teşvik ve destek mekanizmaları anlatıldı. 

• TURQUALITY Destek Programı: Firmaların kurumsal yapılarını geliştirip, sürdürülebilirlik ve enerji 
verimliliği alanlarında küresel pazarlarda rekabet güçlerini artırmaya yönelik destekler hakkında 
bilgiler sunuldu. 

• KOSGEB YÖNDE Destek Programı: KOBİ'lerin enerji verimliliği alanındaki projelerine yönelik olarak 
KOSGEB tarafından sağlanan finansal destekler detaylandırıldı. 

• TÜBİTAK Destek Çağrıları: Yenilikçi projeler ile Ar-Ge faaliyetleri için enerji verimliliği ve 
sürdürülebilirlik alanında TÜBİTAK tarafından açıklanan destek programlarının detayları aktarıldı. 

Eğitimin sonunda katılımcılar şu kazanımları elde etti: 
• İşletmelerde enerji verimliliği ve sürdürülebilir kalkınmanın öneminin anlaşılması, 
• Devletin sağladığı teşvik ve desteklerin detaylı olarak öğrenilmesi, 
• Firmaların enerji maliyetlerini düşürürken, çevresel performanslarını artırmalarına yönelik bilgi ve 

becerilerin geliştirilmesi. 



 
   

 

ZTSO ÜYELERİ, DIŞ TİCARETTE BELGE YÖNETİMİ VE TEK PENCERE SİSTEMİ KONUSUNDA BİLGİLENDİRİLDİ 
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası (ZTSO), üyelerinin 
dış ticaret alanında bilgi ve yetkinliklerini artırmak 
üzere eğitim faaliyetlerini sürdürüyor. Bu çerçevede, 
Orta Anadolu İhracatçılar Birliği (OAİB) tarafından 
organize edilen ve Ferhat Akyüz tarafından sunulan 
“İhracat Belgeleri, Nereden Alınır? – Tek Pencere 
Sistemi” konulu eğitim, 08 Ocak 2025 Çarşamba 
günü saat 14.00'te çevrim içi olarak başarıyla 
gerçekleştirildi. 
Zoom Webinar platformu üzerinden gerçekleştirilen 
eğitimde katılımcılar, dış ticaret süreçlerinde 
kullanılan belgeler hakkında geniş çaplı bilgiler aldı. 

Eğitim kapsamında; 
• Ticari Belgeler 
• Resmi Belgeler 
• Taşıma ve Sigorta Belgeleri 
• Dolaşım Belgeleri 
• Finansman ve Teşvik Belgeleri 

başlıkları altında belgelerin doğru temini ve kullanım yöntemleri detaylı olarak ele alındı. 
Ayrıca eğitimin ikinci bölümünde ise dış ticaret süreçlerini kolaylaştırmak ve hızlandırmak amacıyla hayata 
geçirilen Tek Pencere Sistemi anlatıldı. Katılımcılara sistemin işleyişi, ihracat ve ithalat izinlerindeki rolü, 
dünyadan başarılı uygulama örnekleri ve sistemin sağlayacağı avantajlar hakkında ayrıntılı bilgiler aktarıldı. 
Yoğun katılımla gerçekleşen eğitim sonunda katılımcılar; 

• Dış ticarette belgelerin önemi ve doğru kullanım yöntemleri, 
• Belgelerin nereden ve nasıl temin edileceği, 
• Tek Pencere Sistemi’nin ihracat süreçlerinde sağlayacağı avantajlar ve kullanım pratikleri, 

konularında önemli bilgiler edinerek sertifika almaya hak kazandılar. 
 
 
30 ARALIK 2024- 3 OCAK 2025 TARİHLERİ ARASINDA TÜRKİYE VE DÜNYA EKONOMİSİNDE YAŞANAN 
GÜNCEL GELİŞMELERİN YER ALDIĞI TOBB HAFTALIK EKONOMİ BÜLTENİ'Nİ PAYLAŞTIK 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



 
   

 

ZTSO ÜYELERİNE "ÇİN HALK CUMHURİYETİ PAZARINA GİRİŞ" KONULU E-SOHBET DÜZENLENDİ 
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası (ZTSO), 
üyelerinin uluslararası ticaretteki fırsatları 
daha iyi değerlendirebilmeleri amacıyla 
Ticaret Bakanlığı tarafından organize edilen 
“Ticaret Müşavirlerimizle Elektronik Sohbet 
Toplantıları” kapsamında düzenlenen "Çin 
Halk Cumhuriyeti: Çin Halk Cumhuriyeti 
Pazarına Giriş" konulu e-sohbet toplantısına 
katılım sağladı. 
10 Ocak 2025 Cuma günü saat 10.30-12.00 
saatleri arasında Zoom platformu üzerinden 
çevrim içi olarak gerçekleştirilen etkinlikte, 

Çin pazarında faaliyet göstermek isteyen firmalarımız için önemli bilgiler aktarıldı. 
Pekin Ticaret Başmüşaviri Atakan Özdemir, Guanco Ticaret Ataşesi Dilan Can ve DEİK Türkiye - Çin İş 
Konseyi Başkanı, TFI Grup CEO’su Korhan Kurdoğlu'nun konuşmacı olarak katıldığı e-sohbette; 

• Çin Halk Cumhuriyeti pazarına giriş stratejileri, 
• Çin pazarında karşılaşılan ticari zorluklar ve çözüm önerileri, 
• Çin pazarı için güncel ekonomik veriler ve fırsatlar, 
• Çin ile ticaret yaparken dikkat edilmesi gereken hususlar, 

başlıkları ayrıntılı biçimde ele alınarak katılımcılar bilgilendirildi. Ayrıca, üyelerimizin konuya ilişkin soruları 
yanıtlandı ve tecrübeler paylaşıldı. 
 
VALİ YARDIMCISI HALİL İBRAHİM ERTEKİN ZONGULDAK TİCARET VE SANAYİ ODASI’NI ZİYARET ETTİ 
Zonguldak Vali Yardımcısı Halil İbrahim Ertekin, Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Metin Demir’i ziyaret etti. Ziyarette; Meclis Başkanı Zafer Sağlam ve Genel Sekreter Muharrem Sarıkaya 
hazır bulundu. 
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir; “İlgili kararname ile İlimiz Vali 
Yardımcısı olarak atanan Halil İbrahim Ertekin odamıza iadei ziyarette bulundu. Valiliğimiz öncülüğünde 
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası olarak yapmakta olduğumuz çalışmalar ile ilgili kendilerine bilgiler 
aktardık. Vali yardımcımız Sayın Halil İbrahim Ertekin’e ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederim “dedi. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



 
   

 

ZTSO’DA “GİRİŞİMCİLER İÇİN HUKUKİ YOL HARİTASI” TOPLANTISI GERÇEKLEŞTİRİLDİ 
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası’nın (ZTSO) ev sahipliğinde, TOBB Zonguldak Genç Girişimciler Kurulu ve 
İcra Komitesi iş birliği ile düzenlenen “Girişimciler İçin Hukuki Yol Haritası” bilgilendirme toplantısı, 07 
Ocak 2025 Salı günü saat 11.00’de, ZTSO toplantı salonunda geniş bir katılımla gerçekleştirildi. 

Toplantıda alanında uzman Avukat Ecem Aydoğan Yenidede tarafından; 
• Türk Ticaret Kanunu kapsamında kıymetli evrakın düzenlenmesi ve hukuki süreçleri, 
• Türk Borçlar Kanunu'nda yer alan kira sözleşmelerinde ortaya çıkabilecek kira uyuşmazlıkları ve 

çözüm yolları, 
• İşçi-işveren uyuşmazlıklarında işverenin sorumlulukları, yükümlülükleri ve bu yükümlülüklerin yerine 

getirilmemesi durumunda doğabilecek hukuki sonuçlar, 
konularında detaylı bir sunum gerçekleştirildi. 

 
Av. Yenidede, katılımcıların sorularını yanıtlayarak, iş dünyasında sıkça karşılaşılan hukuki sorunlara ilişkin 
örneklerle bilgilendirme yaptı ve girişimcilerin ticari faaliyetlerini hukuki açıdan güvence altına almaları için 
pratik öneriler sundu. 
Toplantıya katılan üyelerimiz ve girişimcilerimiz, iş hayatında karşılaşabilecekleri hukuki riskleri daha iyi 
anlamanın yanı sıra, mevzuata uygun hareket ederek hukuki sorunları önleyebilme konusunda farkındalık 
kazandılar. 

 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



 
   

 

ZONGULDAK TSO YÖNETİM KURULU BAŞKANI METİN DEMİR BAKAN ALPARSLAN BAYRAKTAR ZİYARET  
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir, Zonguldak Milletvekili Ahmet 
Çolakoğlu ve Oda Üyesi Rodövanslı saha İşletmecisi Alaattin Kurnaz ile Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı 
Alparslan Bayraktar’ı ziyaret etti. 
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir; “Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanımız 
Sayın Alparslan Bayraktar’ı ziyaret ederek; İlimizin Lokomotif sektörü olan Taşkömürü üretiminde, rodevans 
usulü ile üretim yaparak ülkemiz ve ilimizin ekonomisine katkı sağlayan özel işletmelerimizin yaşadığı 
sorunları, çözüm önerilerimizi istişare etmek ve Sayın Bakanımıza mevcut durumu arz etmek üzere 
kendilerini ziyaret ettik. Nazik kabulleri, yapıcı yaklaşımları ve misafirperverliklerinden dolayı kendilerine 
teşekkür ederiz.  
Her çalışmamızda olduğu gibi, İlimizin sosyal ve ekonomik gelişiminde önemli yer tutan özel sektörün, kömür 
üretimi ve istihdamında sürekliliğin sağlanması amacıyla yapılan çalışmalar kapsamında da desteklerini 
gördüğümüz, sayın Bakanımız ile yaptığımız görüşmemizde de destek ve himayelerini bizden esirgemeyerek, 
şahsen katılımları ile bizlere güç veren Zonguldak Milletvekilimiz Sayın Ahmet Çolakoğlu’na çok teşekkür 
ederim “dedi. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 



 
   

 

BATI KARADENİZ İLLERİ BİRLİĞİ YÖNETİM KURULU TOPLANTISI GENİŞ BİR KATILIMLA ZONGULDAK TSO 
EV SAHİPLİĞİNDE GERÇEKLEŞTİ 

Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası 
organizasyonu ev sahipliğinde Zonguldak 
Dedeman Otel’de düzenlenen Batı 
Karadeniz İlleri Birliği Yönetim Kurulu 
Toplantısı, bölgenin kalkınmasına yönelik 
önemli gündem maddeleriyle 
gerçekleştirildi. Toplantıya Zonguldak Vali 
Vekili Muammer Balcı, Zonguldak Belediye 
Başkanı Tahsin Erdem, Zonguldak Bülent 
Ecevit Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. İ. Hakkı 
Özölçer, Zonguldak TSO Başkanı Metin 
Demir, Kastamonu Ticaret Borsası Başkanı 
Serdar İzbeli, Bartın TSO Başkanı Halil Balık, 
Devrek TSO Başkanı Abdullah Başoğlu, Alaplı 

TSO Başkanı Selçuk Oktay, Çaycuma TSO Başkanı Zekai Kamitoğlu, Çerkeş Belediye Başkanı Hasan Sopacı, 
Orta Belediye Başkanı Ömer Bezci, ve diğer oda başkanları, iş insanları, ve BAKKA ve KUZKA temsilcileri katıldı. 
Toplantıda Batı Karadeniz Kalkınma Ajansı (BAKKA) ve Kuzey Anadolu Kalkınma Ajansı (KUZKA) yöneticileri 
de hazır bulunurken, bölgenin kalkınma hedeflerine yönelik ortak projeler ve iş birliği fırsatları ele alındı. 
Zonguldak Belediye Başkanı Tahsin Erdem ile Çankırı Çerkeş İlçesi Belediye Başkanı Hasan Sopacı ve Orta 
İlçesi Belediye Başkanı Ömer Bezci gibi yerel yöneticiler, toplantıda bölgenin kalkınması için belediyeler 
olarak verdikleri desteği ifade ettiler. 

Açılış konuşmasını Zonguldak TSO Yönetim 
Kurulu Başkanı Metin Demir gerçekleştirdi. 
Demir, Batı Karadeniz Bölgesi’nin kalkınma 
potansiyeline dikkat çekerek şunları söyledi: 
“Bugün burada bölgenin geleceği adına çok 
önemli bir toplantıya ev sahipliği yapıyoruz. 
Bölgemizin gelişmesi için güç birliği 
yapmanın artık kaçınılmaz olduğunu 
görüyoruz. Batı Karadeniz Bölgesi olarak 
bugüne kadar ekonomik ve sosyal alanlarda 
eksiklerimizi tam anlamıyla gideremedik. Bu 
nedenle bir çatı kuruluşu olan Batı 
Karadeniz Bölge Kalkınma İdaresi (BAKAP)’ın 
kurulması, bölgemizin kaderini değiştirecek 

en önemli adımlardan biri olacaktır. BAKAP, ekonomiyi güçlendirecek, sektörel çeşitliliği artıracak, istihdam 
yaratacak ve turizm potansiyelini harekete geçirecek projelere liderlik edecektir.” 
Toplantının ilk oturumunda Batı Karadeniz Kalkınma Ajansı Yenilik ve Rekabetçilik Birim Başkanı Dr. Hakkı 
Yavuz Toplu’nun bölgenin ekonomik, sosyal, demografik durumu ve kalkınma potansiyeline ilişkin 
sunumunun ardından, Zonguldak TSO Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir, ZTSO olarak yürütmekte 
oldukları çalışmalar ve bölgeye kazandırmayı amaçladıkları yatırımlar ve hakkında bir sunum gerçekleştirdi. 
Daha sonra ise katılımcılar arasında karşılıklı fikir alışverişinin gerçekleştiği soru cevap kısmına geçildi. 
Öğleden sonra ise saha inceleme gezileri düzenlenerek Zonguldak Mobilya Ticaret Merkezi, Girişim Sanayi 
Sitesi ve Tarıma Dayalı İhtisas Sera Organize Sanayi Bölgesi ziyaret edildi. 
Zonguldak TSO Başkanı Metin Demir, toplantı sonrası yaptığı değerlendirmede şunları söyledi: 
“Bugün gerçekleştirdiğimiz Batı Karadeniz İlleri Birliği Yönetim Kurulu Toplantısı’nda, bölgemizin kalkınma 
yolculuğunda atılacak adımları yeniden masaya yatırma fırsatı bulduk. Toplantımıza Zonguldak, Bartın, 
Karabük, Çankırı, Kastamonu, Sinop ve İstanbul illerimizden sivil toplum kuruluşları yetkilileri ve iş insanları 
katıldı. Öncelikle, toplantımıza katılım sağlayan tüm belediye başkanlarımıza, oda başkanlarımıza, iş 



 
   

 

insanlarımıza ve kalkınma ajanslarımızın değerli temsilcilerine teşekkür ediyorum. Son yıllarda, özellikle 2022 
yılının sonunda ve 2023 yılının başında, Sanayi ve Teknoloji Bakanlığımız tarafından BAKKA ve KUZKA 
aracılığıyla bölgemize önemli kaynaklar aktarılmıştır. Bu destekler, bölge ekonomisinin canlanması ve 
halkımızın refahının artırılması adına önemli projelerin hayata geçirilmesine katkı sağlamıştır. Ancak şunu 
özellikle vurgulamak isterim ki, bu gelişmeler bölgemizin çok sektörlü ve bütünleşik bir şekilde ele alınmasını 
sağlayacak Batı Karadeniz Projesi (BAKAP) talebimizi ortadan kaldırmamıştır. Bugün toplantıda bir kez daha 
görüldü ki, bölgemizin kalıcı ve sürdürülebilir kalkınması için entegre bir bölgesel yönetim modeli şarttır. Bu 
model, sadece ekonomik değil, aynı zamanda sosyal, kültürel ve çevresel kalkınmayı da içermeli ve Batı 
Karadeniz’in potansiyelini tam anlamıyla ortaya çıkaracak projelerin öncüsü olmalıdır. BAKAP’ın ilan edilmesi 
ve Bölge Kalkınma İdaresi’nin kurulması, Zonguldak, Bartın, Karabük, Kastamonu, Çankırı ve Sinop illerimizi 
kapsayan bir yapı ile çok daha geniş çaplı projelere imza atılmasını mümkün kılacaktır. Bu, sadece yatırımların 
artmasını değil, aynı zamanda insanlarımızın mutluluğunu ve refahını artıracak, göç veren değil, göç alan bir 
Batı Karadeniz yaratacaktır. Bugün aldığımız kararlardan biri de bu talebimizi daha güçlü bir şekilde 
gündemde tutarak ilgili bakanlıklarla olan temaslarımızı artırmak ve lobi faaliyetlerimizi güçlendirmektir. 
Toplantımıza katılan tüm paydaşlarımızın bu konuda hemfikir olması, bizim için umut vericidir. Birlik ve 
beraberlik içinde çalışarak, Batı Karadeniz’i hak ettiği noktaya taşıyacağımıza olan inancımız tamdır. Tüm 
katılımcılara teşekkür eder, bir sonraki toplantımızda daha somut adımlarla bir araya gelmeyi dilerim.” 
 

 
CUMHURİYET HALK PARTİSİ ZONGULDAK İL GENÇLİK KOLLARI ZONGULDAK TSO YÖNETİM KURULU 
BAŞKANI METİN DEMİR’İ ZİYARET ETTİ 
 

Cumhuriyet Halk Partisi Zonguldak İl Gençlik Kolları 
Başkanı Kadir Nuri Güven ile İl Gençlik Kolları Başkan 
Yardımcısı Bertuğ Gülay Zonguldak Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir’i ziyaret etti. 
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Metin Demir; “İl Gençlik Kolları Başkanı Kadir 
Nuri Güven ve Başkan Yardımcısı Bertuğ Gülay 
ziyaretimize geldiler. Kendileri ile İlimiz ekonomisi ve 
istihdamına yönelik sohbet ettik. Genç nesil ’in ülkemizin 
geleceğine yönelik çok önemli fikir ve düşüncelerinin 
olabileceği gerçeğini benimseyerek, yaptığımız 
toplantılarımıza davet etmeye, her platformda 
kendilerini dinlemeye gayret gösteriyoruz. 
Ziyaretlerinden dolayı kendilerine teşekkür ediyor, 
çalışmalarında başarılar diliyorum “dedi. 

 
 
 



 
   

 

ZONGULDAK TSO YÖNETİM KURULU BAŞKANI METİN DEMİR TRACTİON KİCK-OFF ETKİNLİĞİNE KATILIM 
SAĞLADI 
 

Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Metin Demir, Kandıra Narköy de gerçekleşen 
Traction Kıck - off İklim Eylemi ve Ötesi için Türkiye 
etkinliğine katılım sağladı.  
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Metin Demir ; Sürdürülebilir ekonomiye geçiş 
sürecinde çok faydalı iş birliklerine de vesile olan çok 
faydalı ve eğitici bir kamp ve eğitim programı oldu. 
Dekarbonizasyon Sürecinde Zorluklar ve İyileştirme 
Yolları, Yeşil Mutabakata uyum ve SBT önündeki 
zorluklar, Çözüm önerileri: İdeal düzenleme ortamı 
nasıl olmalı? Teknik kapasite gelişimine yönelik 
ihtiyaçların değerlendirilmesi, Sorunların ve 
Engellerin Tespiti, Teknik İhtiyaçların 
Değerlendirilmesi, Güçlü ve Zayıf Yönlerin Analizi 
Savunuculuk ve İş birliği: Kapasite ve Hedef Analizi, 

Muhtemel İş birliği Alanlarının Belirlenmesi, Profesyonel Yetkinlik ve Kapasite Analizi konuları hakkında iki 
gün süren oturumlarla programımız sona erdi. Programın hazırlamasında emeği geçen herkese ve değerli 
katılımcılara teşekkür ederim dedi 
 
TOBB ZONGULDAK GENÇ GİRİŞİMCİLER KURULU 2025 YILI İŞ PLANI İÇİN BİR ARAYA GELDİ 
 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Zonguldak Genç Girişimciler Kurulu ve İcra Komitesi 2024 Yılını 
değerlendirirken 2025 Yılı iş planını istişare etti. Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Zonguldak Genç 
Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı Yunus Aydoğan, ‘’ Genç girişimciler olarak 2024 Yılını 
değerlendirmek ve 2025 Yılında yapacağımız faaliyetleri istişare etmek üzere bir araya geldik. Üyelerimizin 
talepleri doğrultusunda 2025 Yılında da eğitimlerimize, üye ziyaretlerimize, yurt içi yurt dışı 
organizasyonlarımıza devam edeceğiz. Gençlerimizi girişimciliğe özendirmek için Devletimizin genç 
girişimcilere sağladığı imkanları ve destekleri kendilerine anlatmaya devam edeceğiz. İlimizdeki genç 
girişimciler arasındaki dayanışmayı artırırken girişimci sayısının artması için de çalışmalarımızı artırarak 
sürdüreceğiz. Faaliyetlerimizde sürekli desteğini gördüğümüz Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Başkanımız 
Metin Demir başta olmak üzere Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetimine çok teşekkür ediyorum’’ dedi. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



 
   

 

06 - 10 OCAK 2025 TARİHLERİ ARASINDA TÜRKİYE VE DÜNYA EKONOMİSİNDE YAŞANAN GÜNCEL 
GELİŞMELERİN YER ALDIĞI TOBB HAFTALIK EKONOMİ BÜLTENİ'Nİ PAYLAŞTIK 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
ZONGULDAK TSO YÖNETİM KURULU BAŞKANI METİN DEMİR MANDACILIK İHTİSAS ORGANİZE SANAYİ 
BÖLGESİ (OSB) İSTİŞARE TOPLANTISI’NA KATILIM SAĞLADI 
 

Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Metin Demir, Çaycuma Kaymakamı Adem 
Kaya’nın başkanlığı ve ev sahipliğinde; Tarım ve 
Orman İl Müdürü Nihat Ağan, Çaycuma İlçe Tarım 
Müdürü Rıfat Verim, Çaycuma Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu, 
Genel Sekreter Alper Püren, Zonguldak İli Damızlık 
Manda Yetiştiricileri Birliği Başkanı Memduh İnam ve 
Tarım İl ve İlçe Müdürlüğü Şube Müdürü ve 
yetkililerinin katılımları ile gerçekleşen Mandacılık 
İhtisas Organize Sanayi Bölgesi (OSB) İstişare 
Toplantısı’na katılık sağladı. 
Başkan Demir; Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası 
olarak, İlimiz Valiliği himayelerinde ve Batı Karadeniz 

Kalkınma Ajansı İş Birliğinde kurulum çalışmalarına başlanarak, fizibilite raporu hazır hale getirilen 
“Mandacılık İhtisas Organize Sanayi Bölgesi (OSB) “projesinin istişare toplantısını Çaycuma Kaymakamımız 
Sayın Adem Kaya’nın başkanlığı ve ev sahipliğinde gerçekleştirdik. 2018 yılında çalışmalarına başladığımız 
projemizin tekrar gündeme gelmesi ve hayata geçirilmesi konusunda istek ve gayretleri için Kaymakamımız 
Sayın Adem Kaya’ya teşekkür ederim. Zonguldak ilinde uzun yıllardır yapılmakta olan mandacılık ve manda 
yetiştiriciliği, Çaycuma Manda Yoğurdu' nun bölgesel olarak marka değeri kazanmış bir ürün olması, bölgenin 
iklimsel özellikleri, yıllardır var olan bir kültürü canlandırmak amacıyla yeni teknik ve uygulamalar ile verimlilik 
ve kalite esaslı bir sistem oluşturmak maksadı ile geliştirilen bu projeyi hayata geçirebilmek için 
çalışmalarımıza devam edeceğiz” dedi. 
 
 
 
 
 



 
   

 

ZONGULDAK TSO YÖNETİM KURULU BAŞKANI METİN DEMİR BEUN REKTÖRÜ İSMAİL HAKKI ÖZÖLÇERİ 
ZİYARET ETTİ 
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir, Devrek Kaymakamı Muhammed 
Evlice, Devrek Belediye Başkanı Özcan Ulupınar, Devrek Ticaret ve Sanayi Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah 
Başoğlu ile Zonguldak Bülent Ecevit Üniversitesi Rektörü Prof.Dr. İsmail Hakkı Özölçer’i ziyaret etti.  
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir; “Üniversitemizin Rektörü Prof.Dr. 
İsmail Hakkı Özölçer’i ziyaret ederek, Devrek’te çalışılması planlanan muhtemel sanayi alanları ile ilgili istişare 
toplantımızı yaptık. Sayın Rektörümüze misafirperverliklerinden ve yapıcı yaklaşımlarından dolayı teşekkür 
ederim “dedi. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
ZONGULDAK TİCARET VE SANAYİ ODASI ÜYELERİ HALI, KİLİM ZEMİN KAPLAMALARI VE TEKNOLOJİLERİ 
FUAR’INA KATILIM SAĞLADI 

Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası’nın organizasyonu ile Halı, Kilim 
Zemin Kaplamaları sektöründe faaliyet gösteren oda üyeleri; CFE 
2025 Carpet and Flooring Expo. TÜYAP Tüm Fuarcılık Yapım A.Ş 
tarafından, İstanbul Halı İhracatçılar Birliği (İHİB) ve Güneydoğu 
Anadolu Halı İhracatçılar Birliği (GAHİB) iş birliği ile 7-10 Ocak 2025 
tarihleri arasında, İstanbul Fuar Merkezi (İFM) Yeşilköy İstanbul’da 
gerçekleşen Halı, Kilim Zemin Kaplamaları ve Teknolojileri Fuar’ına 
katılım sağladılar.  
Fuar ziyareti boyunca, sektördeki en son yenilikler ve teknolojik 
gelişmeler hakkında katılımcılara bilgilendirmeler yapıldı. Yerel ve 
uluslararası firmalarla sektörel görüşmeler gerçekleştirildi. İş 
birliği ve yatırım olanakları değerlendirildi. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
   

 

“BATI KARADENİZ BÖLGESİNİN TAŞ KÖMÜRÜ SEKTÖRÜNÜN DÖNÜŞÜMÜ” ÖN ARAŞTIRMA RAPORUNUN 
LANSMAN TOPLANTISI ZONGULDAK TSO’DA GERÇEKLEŞTİ 

Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası, Bülent Ecevit 
Üniversitesi, Batı Karadeniz Kalkınma Ajansı iş birliği 
ile hazırlanan “Batı Karadeniz Bölgesi’nin Taş 
Kömürü Sektörünün Dönüşümü” ön araştırma 
raporunun lansman toplantısı 15 Ocak 2025 
tarihinde ZTSO ev sahipliği yapıldı. ZTSO Konferans 
Salonu’nda düzenlenen toplantıya, bölgedeki sanayi 
temsilcileri, akademisyenler ve kamu kurumlarından 
yetkililer katıldı. 
Bülent Ecevit Üniversitesi Öğretim Üyesi Doç.Dr. 
Ferdi Kesikoğlu yürütücülüğünde yapılan toplantı, 
taş kömürü sektöründe sürdürülebilirlik ve 
modernizasyon hedefleri doğrultusunda önemli bir 

adım olarak değerlendiriliyor. Raporda, sektörün ekonomik, çevresel ve sosyal yönlerden nasıl 
dönüştürülebileceğine dair öneriler sunuluyor. Katılımcılar, kömür sektörünün bölgesel istihdam üzerindeki 
etkileri, çevresel iyileştirme çalışmaları ve uluslararası standartlara uyum konularında bilgi aldı. Ayrıca, 
Zonguldak’ın maden sektöründeki potansiyelinin nasıl daha etkin değerlendirilebileceği üzerine tartışmalar 
yapıldı. 
Toplantıda, ZTSO Başkanı Metin Demir, taş kömürü sektörünün dönüşümünün yalnızca Zonguldak için değil, 
tüm Türkiye için stratejik bir öneme sahip olduğunu vurguladı. Başkan Demir, “Bu araştırma, sektörün 
geleceğini şekillendirecek önemli bir yol haritası sunuyor. Tüm paydaşların iş birliği ile daha sürdürülebilir bir 
yapıya geçmek mümkün” dedi. Lansman toplantısının ardından, katılımcılar fikir alışverişinde bulunarak 
sektörel iş birliği fırsatlarını değerlendirdi. Taş kömürü sektörünün dönüşümüne yönelik bu adımın, 
Zonguldak ve Batı Karadeniz Bölgesi’nin ekonomik kalkınmasında önemli bir rol oynaması bekleniyor. 
 

 
  
ZONGULDAK TİCARET VE SANAYİ ODASI'NDA VERİ MERKEZİ VE TEKNOLOJİ YATIRIM ALANI LANSMANI 
GERÇEKLEŞTİ 
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası (ZTSO), 15 Ocak 2025 Çarşamba günü “Veri Merkezi ve Teknoloji Yatırım 
Alanı Oluşturulması” ön araştırma raporunun lansman toplantısına ev sahipliği yaptı. ZTSO Konferans 
Salonu’nda düzenlenen etkinliğe yerel ve ulusal düzeyde iş insanları, akademisyenler ve kamu 
kuruluşlarından temsilciler katıldı. 
Bülent Ecevit Üniversitesi Öğretim Üyesi Doç.Dr. Ferdi Kesikoğlu yürütücülüğünde yapılan toplantıda, veri 
merkezlerinin ve teknoloji yatırım alanlarının Zonguldak’ın ekonomik ve sosyal yapısına sağlayabileceği 
katkılar detaylı bir şekilde ele alındı. Raporda, Zonguldak’ın coğrafi avantajları, ulaşım altyapısı ve bölgesel 
kalkınma hedefleri çerçevesinde teknolojiye dayalı yatırımların önemi vurgulandı. Zonguldak’ın Marmara ve 
İç Anadolu bölgelerine olan stratejik konumu, genç nüfusu, akademik altyapısı ve enerji kaynakları gibi 

https://www.facebook.com/photo/?fbid=646771537920503&set=pcb.646771634587160&__cft__%5b0%5d=AZXsvL6EGph-Y8ZDlxcx8b8Z8CozBiVs8M6gQyxL_m9JeGuX_6DAq0Aa8KONz-r0EVRI87cGJIcQpJgnjRty3sXac0a4ThiTzlZE73Wp9utFsXhDJTJ2GfJFBh-TiV5V_0oyMvfqvCwvNTAW8T69_UXaC1SeBkD8qSQYlBR8BAYEC7kn-F5YDbXb2YMr9iToAY0&__tn__=*b0H-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=646771537920503&set=pcb.646771634587160&__cft__%5b0%5d=AZXsvL6EGph-Y8ZDlxcx8b8Z8CozBiVs8M6gQyxL_m9JeGuX_6DAq0Aa8KONz-r0EVRI87cGJIcQpJgnjRty3sXac0a4ThiTzlZE73Wp9utFsXhDJTJ2GfJFBh-TiV5V_0oyMvfqvCwvNTAW8T69_UXaC1SeBkD8qSQYlBR8BAYEC7kn-F5YDbXb2YMr9iToAY0&__tn__=*b0H-R


 
   

 

faktörler, teknoloji yatırımları için uygun bir 
merkez olarak değerlendirildi. Ayrıca, katılımcılar 
tarafından bölgenin, çevresel sürdürülebilirlik ve 
dijital teknolojiler alanında yeni yatırımları 
çekebilme potansiyeli tartışıldı. 
Toplantı sonunda, teknoloji yatırım alanlarının 
kurulması için Kamu-Özel Sektör Ortaklıkları gibi 
modellerin benimsenmesi, dijital teknolojilere 
yönelik teşviklerin artırılması ve bölgenin teknoloji 
merkezine dönüşmesi için iş birliğinin 
güçlendirilmesi gerektiği ifade edildi. Bu 
toplantının, Zonguldak’ın sadece bir madencilik 
kenti olmanın ötesine geçerek, yüksek teknoloji ve 

veri ekonomisinin merkezi haline gelmesi yolunda önemli bir kilometre taşı olduğu belirtiliyor. 
Etkinlik, ilgili sektörden uzmanlar, iş insanları ve akademisyenlerin yoğun ilgisiyle karşılandı. Lansman 
sırasında ayrıca Zonguldak TSO'nun başlattığı Horizon projesiyle "Veri Merkezi ve Teknoloji Yatırım Alanı" 
girişimi arasındaki sinerjiye de dikkat çekildi. ZTSO Başkanı Metin Demir, yaptığı konuşmada, Zonguldak 
TSO Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir, etkinlikle ilgili değerlendirmesinde şu ifadelere yer verdi: 
“Zonguldak, Filyos Vadisi Projesi gibi mega projelerle büyük bir ekonomik potansiyel sunmaktadır. Veri 
merkezleri ve teknoloji yatırım alanları, bu potansiyelin sürdürülebilir kalkınmaya dönüştürülmesi için kritik 
öneme sahiptir. Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası olarak, şehrimizin ekonomik ve teknolojik kalkınmasına 
öncülük etmeyi sürdürüyoruz. Bugün lansmanını yaptığımız 'Veri Merkezi ve Teknoloji Yatırım Alanı' raporu, 
bölgenin dijital dönüşüm vizyonuna hizmet eden önemli bir çalışmadır. Bununla birlikte, Horizon projemizle 
şehrimizde teknoloji ve yenilikçilik kültürünü geliştirmeyi amaçlıyoruz. İki girişimin birbirini tamamlayarak 
bölgeyi yalnızca bir enerji merkezi değil, aynı zamanda bir teknoloji merkezi hâline getireceğine inanıyoruz. 
Bu tür projeler, sadece Zonguldak'ın değil, Türkiye'nin ekonomik geleceğinde de büyük rol oynayacak. 
Dijital altyapımızı güçlendirerek ve girişimcilerimize daha geniş olanaklar sunarak Zonguldak'ı ulusal ve 
uluslararası yatırımlar için cazip bir nokta hâline getirmeyi hedefliyoruz. Tüm paydaşlarımızla iş birliği içinde 
çalışarak, bu hedeflerimizi gerçeğe dönüştürmek için kararlıyız. “Başkan Metin Demir bu tür çalışmaları 
sürdüreceklerini ve Zonguldak'ı daha ileriye taşımak için var güçleriyle çalışacaklarını ifade etti. 
 
 

  
 
 
  
 
 
 
 

https://www.facebook.com/photo/?fbid=646771577920499&set=pcb.646771634587160&__cft__%5b0%5d=AZXsvL6EGph-Y8ZDlxcx8b8Z8CozBiVs8M6gQyxL_m9JeGuX_6DAq0Aa8KONz-r0EVRI87cGJIcQpJgnjRty3sXac0a4ThiTzlZE73Wp9utFsXhDJTJ2GfJFBh-TiV5V_0oyMvfqvCwvNTAW8T69_UXaC1SeBkD8qSQYlBR8BAYEC7kn-F5YDbXb2YMr9iToAY0&__tn__=*b1H-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=646771577920499&set=pcb.646771634587160&__cft__%5b0%5d=AZXsvL6EGph-Y8ZDlxcx8b8Z8CozBiVs8M6gQyxL_m9JeGuX_6DAq0Aa8KONz-r0EVRI87cGJIcQpJgnjRty3sXac0a4ThiTzlZE73Wp9utFsXhDJTJ2GfJFBh-TiV5V_0oyMvfqvCwvNTAW8T69_UXaC1SeBkD8qSQYlBR8BAYEC7kn-F5YDbXb2YMr9iToAY0&__tn__=*b1H-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=646771611253829&set=pcb.646771634587160&__cft__%5b0%5d=AZXsvL6EGph-Y8ZDlxcx8b8Z8CozBiVs8M6gQyxL_m9JeGuX_6DAq0Aa8KONz-r0EVRI87cGJIcQpJgnjRty3sXac0a4ThiTzlZE73Wp9utFsXhDJTJ2GfJFBh-TiV5V_0oyMvfqvCwvNTAW8T69_UXaC1SeBkD8qSQYlBR8BAYEC7kn-F5YDbXb2YMr9iToAY0&__tn__=*b2H-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=646771611253829&set=pcb.646771634587160&__cft__%5b0%5d=AZXsvL6EGph-Y8ZDlxcx8b8Z8CozBiVs8M6gQyxL_m9JeGuX_6DAq0Aa8KONz-r0EVRI87cGJIcQpJgnjRty3sXac0a4ThiTzlZE73Wp9utFsXhDJTJ2GfJFBh-TiV5V_0oyMvfqvCwvNTAW8T69_UXaC1SeBkD8qSQYlBR8BAYEC7kn-F5YDbXb2YMr9iToAY0&__tn__=*b2H-R


 
   

 

ZONGULDAK TSO YÖNETİM KURULU BAŞKANI METİN DEMİR DENİZCİLİK GENEL MÜDÜRÜ ÜNAL 
BAYLAN’I ZİYARET ETTİ 

Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Metin Demir, Cenk RORO 
Yönetim Kurulu Başkanı Atilla Yener ile 
Ulaştırma ve Alt Yapı Bakanlığı Denizcilik Genel 
Müdürü Ünal Baylan’ı ziyaret etti. Zonguldak 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Metin Demir; “ Cenk RORO Yönetim 
Kurulu Başkanı Atilla Yener ile Denizcilik Genel 
Müdürü Ünal Baylan’ı ziyaret ederek, 
Zonguldak merkezli yeni Ro-Ro hatlarının 
kurulması seçenekleri üzerine görüş 
alışverişinde bulunduk. Kendilerine yapıcı 
yaklaşımları ve misafirperverliklerinden dolayı 
teşekkür ederim “dedi. 
 
 

 
ZONGULDAK TSO YÖNETİM KURULU BAŞKANI METİN DEMİR MANDACILIK İHTİSAS ORGANİZE SANAYİ 
BÖLGESİ (OSB) İSTİŞARE TOPLANTISI’NA KATILIM SAĞLADI 
 

 Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Metin Demir, Çaycuma 
Kaymakamı Adem Kaya’nın başkanlığı ve ev 
sahipliğinde ikincisi gerçekleştirilen; 
Zonguldak Milletvekili Ahmet Çolakoğlu, İl 
Tarım ve Orman Müdürü Yardımcısı Erol 
Ziyadoğlu, Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu, AK 
Parti Çaycuma İlçe Başkanı Birol Yiğit, İlçe 
Tarım ve Orman Müdürü Rıfat Verim, 
Kaymakamlık Proje Ofisi Sorumlusu Vedat 
Semerci, Çaycuma Ziraat Odası Başkanı Rıza 
Çapkın, Zonguldak İli Damızlık Manda 
Yetiştiricileri Birliği Başkanı Memduh İnam ve 
Tarım İl ve İlçe Müdürlüğü Şube Müdürü ve 
yetkililerinin katılımları ile gerçekleşen 

Mandacılık İhtisas Organize Sanayi Bölgesi (OSB) İstişare Toplantısı’na katılık sağladı. 
Başkan Demir; Zonguldak ilinde uzun yıllardır yapılmakta olan mandacılık ve manda yetiştiriciliği, Çaycuma 
Manda Yoğurdu' nun bölgesel olarak marka değeri kazanmış bir ürün olması, bölgenin iklimsel özellikleri, 
yıllardır var olan bir kültürü canlandırmak amacıyla yeni teknik ve uygulamalar ile verimlilik ve kalite esaslı 
bir sistem oluşturmak maksadı ile geliştirilen bu projeyi hayata geçirebilmek için çalışmalarımıza devam 
edeceğiz” dedi. 
 
 
 
 
 
 
 



 
   

 

KOZLU İNOVASYON VE TEKNOLOJİ KASABASI ÇALIŞMA GRUBU TOPLANTISI ZONGULDAK TSO’DA 
GERÇEKLEŞTİ 

 Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası ev 
sahipliğinde Kozlu İnovasyon ve Teknoloji 
Kasabası Çalışma Grubu Toplantısı 21 Ocak 
tarihinde gerçekleşti. Sektörel çeşitliliğin 
sağlanması çalışmaları kapsamında büyük 
önem verilen Kozlu İnovasyon ve Teknoloji 
Kasabası projesi için kentin bütün 
paydaşlarının katılım sağladığı toplantıda 
yol haritası için planlama yapıldı. Zonguldak 
TSO Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir’in 
açılış konuşması ile başlayan toplantıda 
Zonguldak Teknopark Genel Müdürü ve 
Zonguldak Odaları Akademik Danışmanı 
Doç.Dr. Ferdi Kesikoğlu tarafından sunum 

yapıldı. Sunumda veri merkezlerinin ve teknoloji yatırım alanlarının Zonguldak’ın ekonomik ve sosyal yapısına 
sağlayabileceği katkılar detaylı bir şekilde ele alındı. Zonguldak’ın coğrafi avantajları, ulaşım altyapısı ve 
bölgesel kalkınma hedefleri çerçevesinde teknolojiye dayalı yatırımların önemi vurgulandı. Zonguldak’ın 
Marmara ve İç Anadolu bölgelerine olan stratejik konumu, genç nüfusu, akademik altyapısı ve enerji 
kaynakları gibi faktörler, teknoloji yatırımları için uygun bir merkez olarak değerlendirildi. Ayrıca, katılımcılar 
tarafından bölgenin, çevresel sürdürülebilirlik ve dijital teknolojiler alanında yeni yatırımları çekebilme 
potansiyeli tartışıldı. 

Toplantı hakkında açıklama yapan 
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Metin Demir "Kozlu 
İnovasyon ve Teknoloji Kasabası projesi, 
Zonguldak’ın ekonomik kalkınmasında 
kritik bir rol oynayacak stratejik bir adımdır. 
Bugün gerçekleştirdiğimiz çalışma grubu 
toplantısında, kentimizin sahip olduğu 
potansiyelin doğru bir şekilde 
değerlendirilebilmesi için kapsamlı bir yol 
haritası belirledik. Zonguldak, coğrafi 
avantajları, genç ve dinamik nüfusu, 
akademik altyapısı ve enerji kaynaklarıyla 
teknolojiye dayalı yatırımlar için çok uygun 
bir merkezdir. Bu proje, yalnızca Zonguldak 

için değil, aynı zamanda bölgesel kalkınma hedeflerimiz için de büyük bir önem taşımaktadır. Toplantımızda, 
veri merkezlerinden çevresel sürdürülebilirlik projelerine kadar geniş bir yelpazede yatırım alanlarını detaylı 
bir şekilde ele aldık. Paydaşlarımızın değerli katkılarıyla, teknoloji ve inovasyon alanında bölgemizi ileri 
taşıyacak somut adımlar atmaya devam edeceğiz. Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası olarak bu sürecin içinde 
olmaktan gurur duyuyoruz. Bölgenin geleceğini şekillendirecek bu projede emeği geçen herkese teşekkür 
ediyor, el birliğiyle Zonguldak’ı hak ettiği konuma taşıyacağımıza yürekten inanıyorum” dedi. Toplantı 
sonunda alınan karara göre mülkiyet analizi yapılarak öneri alanların belirlenmesi için bir sonraki toplantının 
Kozlu Belediyesi ev sahipliğinde yapılması kararlaştırıldı. 
 
 
 
 

 



 
   

 

ÜZÜLMEZ KÜLTÜR, SANAT VE TURİZM MAHALLESİ ÇALIŞMA GRUBU TOPLANTISI ZONGULDAK TSO’DA 
GERÇEKLEŞTİ 
 

 Zonguldak Valiliği, İl Özel İdaresi, Batı Karadeniz 
Kalkınma Ajansı ve Zonguldak Ticaret ve Sanayi 
Odası iş birliği ile hayata geçirilen Üzülmez Kültür 
Vadisi Projesi çalışma grubu toplantısı Zonguldak 
Ticaret ve Sanayi Odası ev sahipliğinde 21 Ocak 
2025 tarihinde yapıldı. Toplantıya ilgili tüm 
paydaşların yöneticileri katılım sağladı. Toplantıda, 
endüstriyel mirasın önemine dikkat çekilerek, 
projenin başlangıçta mülkiyeti TTK’na ait 
endüstriyel miras olan iki binanın dönüşümü ile 
başladığı, zamanla hedefin bir mahalleye 
dönüştüğü ifade edildi. Proje kapsamında hem 
yaşam kalitesinin artacağı hem de Zonguldak’ta 

turistik bir lokasyon yaratılacağı vurgulandı. Zonguldak’ın kültür ve sanat alanında hem tüketim hem de 
üretim açısından önemli bir noktada bulunduğu, ZBEÜ Güzel Sanatlar Fakültesi ve Konservatuvar okullarının 
varlığıyla bu hedeflerin daha güçlü hale geldiği belirtildi. Üzülmez bölgesinin bir kültür, sanat ve turizm 
merkezi haline getirilmesi amaçlanırken, bölgedeki mülkiyet ve imar sorunlarının çözülmesi gerektiği de 
toplantıda dile getirildi. 

Toplantı hakkında açıklama yapan Zonguldak Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir 
"Üzülmez Kültür Vadisi Projesi, Zonguldak’ın endüstriyel 
mirasını yeniden canlandırmak ve kentin kültürel, sanatsal 
ve turistik potansiyelini açığa çıkarmak adına büyük önem 
taşımaktadır. Bu proje, bir yandan Zonguldak’ın tarihini 
korurken, diğer yandan bölgeyi geleceğe taşıyacak bir 
dönüşümün kapısını aralamaktadır. Toplantımızda bir kez 
daha gördük ki, bu proje sadece endüstriyel miras olan iki 
binanın dönüşümü ile sınırlı kalmayacak, çok daha büyük bir 
hedefe hizmet edecek. Hem kentimizin yaşam kalitesini 

artıracak hem de Zonguldak’ı ulusal ve uluslararası düzeyde dikkat çeken bir turistik destinasyon haline 
getirecektir. Zonguldak’ın kültür ve sanat alanında hem üretim hem tüketim açısından önemli bir potansiyele 
sahip olması, bu projenin başarısı için güçlü bir temel oluşturmaktadır. Bölgemizde yer alan ZBEÜ Güzel 
Sanatlar Fakültesi ve Konservatuvar Okulları, yaratıcı çalışmaların merkezi haline gelme yolunda önemli bir 
destek sunacaktır. Bunun yanı sıra, Üzülmez bölgesinin bir kültür, sanat ve turizm merkezi olarak 
konumlanması, yalnızca kentin ekonomik yapısına değil, aynı zamanda sosyal yaşamına da büyük katkılar 
sağlayacaktır. Bu projenin hayata geçmesiyle birlikte genç nüfus için yeni fırsatlar yaratılacak, kültürel ve  
sanatsal faaliyetlerin merkezi haline gelecek bir bölge ortaya çıkacaktır. Tabii ki, bu hedeflere ulaşabilmek 
için önümüzde bazı zorluklar bulunmaktadır. Özellikle bölgedeki mülkiyet ve imar sorunlarının çözülmesi, bu 
projenin en önemli aşamalarından biridir. Ancak, iş birliği ve ortak akılla bu sorunların üstesinden 
gelebileceğimize inanıyorum. Bugünkü toplantıda, tüm paydaşlarımızın projeye olan bağlılığını ve bu 
hedeflere ulaşma konusundaki kararlılığını görmek beni ziyadesiyle memnun etti. Zonguldak Ticaret ve 
Sanayi Odası olarak bu projenin bir parçası olmaktan büyük bir gurur duyuyoruz. Kentimizin tarihi dokusunu 
korurken, modern bir turizm ve kültür merkezi yaratma vizyonuyla hareket ediyoruz. Bu süreçte, tüm 
paydaşlarımıza katkılarından dolayı teşekkür ederim. Gelecekte, Üzülmez Kültür Vadisi Projesi’nin 
Zonguldak’ın simgesi haline geleceğine ve kentimizi daha ileriye taşıyacağına yürekten inanıyorum. Bu tarihi 
dönüşümde yer almak hepimiz için bir onurdur” dedi. Toplantı sonunda alınan karara göre mülkiyet analizi 
yapılarak öneri alanların belirlenmesi için bir sonraki toplantının Zonguldak Belediyesi ev sahipliğinde 
yapılması kararlaştırıldı. 



 
   

 

ZONGULDAK TİCARET VE SANAYİ ODASI HEYETİ ODA ÜYESİ ALTINTAŞ’I ZİYARET ETTİ 
 Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Metin Demir, Meclis Başkanı Zafer Sağlam ve Genel Sekreter 
Muharrem Sarıkaya ile, oda üyesi Yılmaz Altıntaş’ı ziyaret 
etti. Başkan Demir; “Düzenli periyotlar halinde yaptığımız 
üye ziyaretlerimiz kapsamında; Odamız üyesi Altıntaş 
Otomotiv sahibi Yılmaz Altıntaş’ı ziyaret ettik. Yakın 
zamanda rahatsızlanarak bizleri endişelendiren Altıntaş’a 
geçmiş olsun dileklerimizi ilettik.  Kendisinden faaliyetlerine 
ilişkin bilgiler aldık. Sektöre ait soru, görüş ve öneriler 
hakkında karşılıklı istişarelerde bulunduk. Yılmaz Altıntaş’a 
misafirperverliklerinden dolayı teşekkür eder, bol bereketli 
kazançlar dilerim” dedi. 
 

EKONOMİ ZİRVESİ HAZIRLIK TOPLANTISI ZONGULDAK TİCARET VE SANAYİ ODASI EV SAHİPLİĞİNDE 
YAPILDI 

 Zonguldak Ekonomi zirvesi hazırlık toplantısı, 
ilgili kamu kurum ve kuruluşları ile sivil toplum 
kuruluşlarının yönetici, temsilcilerinin katılımları 
ile Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası ev 
sahipliğinde yapıldı. 
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Metin Demir; Odamızın 
girişimleri ve öncülüğünde Mayıs ayı içerisinde 
gerçekleştirmeyi planladığımız Zonguldak 
Ekonomi zirvesi ön hazırlık toplantısını; 
Zonguldak Valiliği İl Planlama ve Koordinasyon 
Müdür Yardımcısı Safa Ertuğrul Başkoşan, 
Zonguldak Belediye Başkan Yardımcısı Hatice 

Alın, Batı Karadeniz Kalkınma Ajansı İzleme Değerlendirme ve Raporlama Birim Başkanı Dr. Hakkı Yavuz Topal, 
Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu, TOBB Zonguldak İl Genç 
Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı Yunus Aydoğan, Anadolu Aslanları İş Adamları Derneği ( ASKON ) 
Zonguldak Şubesi Başkan Yardımcısı Ferhat Durgut, İMEAK Deniz Ticaret Odası Kdz.Ereğli Şubesi Yönetim 

Kurulu Üyeleri Hasan Tahsin Karaer ile Bülent 
Şanal ve Genel Sekreter Muharrem Sarıkaya’nın 
katılımları ile odamızda gerçekleştirdik.  
İlimizin ekonomik potansiyelini ortaya koymak, 
yatırımcılarla iş dünyasını bir araya getirmek ve 
sürdürülebilir iş birliklerini geliştirmek amacıyla 
geniş çaplı bir organizasyon yapmayı 
hedefliyoruz. Organizasyon için tüm senaryoları 
tekrar tekrar gözden geçirerek ve istişare 
toplantılarımıza devam ederek, güzel bir 
ekonomi zirvesi yapacağımıza inanıyorum. 
Davetimiz üzerine hazırlık toplantımıza katılan 
tüm katılımcılara değeri fikirleri için teşekkür 
ediyorum” dedi. 

 
 
 
  



 
   

 

ZONGULDAK TSO YÖNETİM KURULU BAŞKANI METİN DEMİR YENİ YATIRIM ALANLARI SAHA 
İNCELEMESİNE GERÇEKLEŞTİRDİ 
 Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir; Zonguldak’ta planlanabilecek 
potansiyel yeni yatırım alanları ile ilgili saha incelemesi gerçekleştirdi. Başkan Demir; Zonguldak Ticaret ve 
Sanayi Odası olarak, İlimizin ekonomisinin güçlenmesi, istihdamın artırılması ve sektörel çeşitliliğin 

sağlanmasına yönelik yapmakta olduğumuz 
çalışmalar dahilinde; Yeni potansiyel yatırım alanları 
belirlemek maksadı ile İl Genel Meclis Başkanımız 
Sayın Necdet Karaveli, İl Genel Meclis Üyemiz 
Abdullah Karagüzel ve Bölgede bulunan Mahalle 
Muhtarlarımız ile saha incelememizi gerçekleştirdik. 
Belirleyeceğimiz yeni alanlar ve yeni projeler ile 
çalışmalarımıza hız kesmeden devam edeceğiz. İl 
Genel Meclis Başkanımız Sayın Necdet Karaveli’ye 
desteklerinden dolayı teşekkür ederim “dedi. 
 

ZONGULDAK DENETİMLİ SERBESTLİK MÜDÜRÜ SELÇUK AYDEMİR ZONGULDAK TİCARET VE SANAYİ 
ODASINI ZİYARET ETTİ 

 Zonguldak Denetimli Serbestlik Müdürü Selçuk 
Aydemir, Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Metin Demir’i ziyaret etti. Ziyarette 
Genel Sekreter Muharrem Sarıkaya hazır bulundu. 
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Metin Demir; " Denetimli serbestlik 
Müdürümüz Selçuk Aydemir ziyaretimize geldi. 
Kendileri ile kurumlar arası iş birliği ile yapılabilecek 
muhtemel çalışmaları değerlendirdik. Ziyaretlerinden 
dolayı kendilerine teşekkür eder, çalışmalarında 
kolaylıklar dilerim " dedi. 
 
 
 

ZONGULDAK TSO YÖNETİM KURULU BAŞKANI METİN DEMİR KÖSTENCE BAŞKONSOLOSU OZAN ÇAKIR'I 
ZİYARET ETTİ 

 Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Metin Demir, Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Yücel Mercimek, Murat Bollucuoğlu, iş 
insanı Sabit Danış, Cenk Ro-Ro Genel Müdürü Atilla 
Yener ve iş insanı Rasim Cin ile T.C Köstence 
Başkonsolosu Ozan Çakır'ı ziyaret etti. Başkan Demir; 
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası olarak yaptığımız 
çalışmalar kapsamında, Köstence de bir dizi ziyaretler 
gerçekleştirerek, Ro-Ro hatlarının tekrar aktif hale 
gelmesi ve İlimiz ekonomisinin gelişmesine yönelik 
girişimlerde bulunuyoruz. Bu kapsamda, 
Başkonsolosumuz Ozan Çakır'ı ziyaret ederek 
kendilerinden desteklerini istedik. Misafirperverlikleri 

ve yapıcı yaklaşımlarından dolayı kendilerine, yapacağımız ziyaret programlarının oluşmasında bizlere 
yardımcı olan Romanya da yaşayan iş insanımız Sabit Danış’a teşekkür ederim " dedi. 
 
 



 
   

 

ZONGULDAK TSO YÖNETİM KURULU BAŞKANI METİN DEMİR KÖSTENCE TİCARET ATEŞESİ AYGÜN ESKİ'Yİ 
ZİYARET ETTİ 
 Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Yücel Mercimek, Murat Bollucuoğlu, iş insanı Sabit Danış, Cenk Ro-Ro Genel Müdürü Atilla Yener ve iş insanı 

Rasim Cin ile T.C Köstence Ticaret Ateşesi Aygün Eski ‘yi 
ziyaret etti. Başkan Demir; Zonguldak Ticaret ve Sanayi 
Odası olarak yaptığımız çalışmalar kapsamında, 
Köstence de bir dizi ziyaretler gerçekleştirerek, Ro-Ro 
hatlarının tekrar aktif hale gelmesi ve İlimiz 
ekonomisinin gelişmesine yönelik girişimlerde 
bulunuyoruz. Bu kapsamda, Ticaret Ateşemiz Aygün Eski 
‘yi ziyaret ederek kendilerinden desteklerini istedik. 
Misafirperverlikleri ve yapıcı yaklaşımlarından dolayı 
kendilerine, yapacağımız ziyaret programlarının 
oluşmasında bizlere yardımcı olan Romanya da yaşayan 
iş insanımız Sabit Danış’a teşekkür ederim " dedi. 
 

ZONGULDAK TSO YÖNETİM KURULU BAŞKANI METİN DEMİR KÖSTENCE VALİSİ ADRİAN TEODOR 
PİCOİU'YU ZİYARET ETTİ 
 
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Yücel Mercimek, Murat Bollucuoğlu, iş insanı Sabit Danış, Cenk Ro-Ro Genel Müdürü Atilla Yener ve iş insanı 
Rasim Cin ile Köstence Valisi Adrian Teodor Picoiu'u ziyaret etti. Ziyarette Köstence Vali Yardımcısı Şenol Ali 
hazır bulundu. Başkan Demir; Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası olarak yaptığımız çalışmalar kapsamında, 
Köstence de bir dizi ziyaretler gerçekleştirerek, Ro-Ro hatlarının tekrar aktif hale gelmesi ve İlimiz 
ekonomisinin gelişmesine yönelik girişimlerde bulunuyoruz. Bu kapsamda, Köstence Valisi ve Vali 
Yardımcısı'nı ziyaret ettik. Misafirperverlikleri ve yapıcı yaklaşımlarından dolayı kendilerine, yapacağımız 
ziyaret programlarının oluşmasında bizlere yardımcı olan Romanya da yaşayan iş insanımız Sabit Danış’a 
teşekkür ederim " dedi. 
 

 
 
 
 



 
   

 

ZONGULDAK TSO YÖNETİM KURULU BAŞKANI METİN DEMİR KÖSTENCE TİCARET ODASI GENEL MÜDÜRÜ 
RUXANDRA SERESCU'YU ZİYARET ETTİ 
 

 Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Metin Demir, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Yücel Mercimek, Murat Bollucuoğlu, iş insanı Sabit 
Danış, iş insanı Rasim Cin ile Romanya Köstence Ticaret, 
Endüstri, Denizcilik ve Tarım Odası Genel Müdürü 
Ruxandra Serescu ziyaret etti.  Başkan Demir; Zonguldak 
Ticaret ve Sanayi Odası olarak yaptığımız çalışmalar 
kapsamında, Köstence de bir dizi ziyaretler 
gerçekleştirerek, Ro-Ro hatlarının tekrar aktif hale 
gelmesi ve İlimiz ekonomisinin gelişmesine yönelik 
girişimlerde bulunuyoruz. Bu kapsamda, Romanya 
Köstence Ticaret, Endüstri, Denizcilik ve Tarım Odası 
Genel Müdürü Ruxandra Serescu ziyaret ettik. 

Misafirperverlikleri ve yapıcı yaklaşımlarından dolayı kendilerine, yapacağımız ziyaret programlarının 
oluşmasında bizlere yardımcı olan Romanya da yaşayan iş insanımız Sabit Danış’a teşekkür ederim " dedi. 
 
ZONGULDAK TSO YÖNETİM KURULU BAŞKANI METİN DEMİR BÜKREŞ HAL'İNDE İNCELEMELERDE 
BULUNDU 
 
 Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 

Yücel Mercimek, Murat Bollucuoğlu, iş insanı Sabit Danış, iş 
insanı Rasim Cin ile Bükreş halinde incelemelerde bulundu. 
Başkan Demir; Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası olarak 
yaptığımız çalışmalar kapsamında, Köstence de bir dizi 
ziyaretler gerçekleştirerek, Ro-Ro hatlarının tekrar aktif hale 
gelmesi ve İlimiz ekonomisinin gelişmesine yönelik 
girişimlerde bulunuyoruz. Bu kapsamda, Doğu Avrupa’nın en 
önemli dağıtım merkezlerinden birisi olan Bükreş halini 
ziyaret ettik. Yıl sonuna kadar üretimi başlayacak olan 
Zonguldak Sera Organize Sanayi Bölgemizin dış ticaret 
bağlantıları konusunda temaslarda bulunduk.  
Misafirperverlikleri ve yapıcı yaklaşımlarından dolayı tüm 
yetkililere, yapacağımız ziyaret programlarının oluşmasında 
bizlere yardımcı olan Romanya da yaşayan iş insanımız Sabit 
Danış’a teşekkür ederim " dedi. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
   

 

ZONGULDAK TSO YÖNETİM KURULU BAŞKANI METİN DEMİR BÜKREŞ TİCARET VE SANAYİ ODASI’NI 
ZİYARET ETTİ 
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Yücel Mercimek, Murat Bollucuoğlu, iş insanı Sabit Danış, iş insanı Rasim Cin ile Bükreş Ticaret ve Sanayi 

Odası Yönetim Kurulu Başkanı Luliu Stocklosa’yı 
ziyaret etti. Başkan Demir; Zonguldak Ticaret ve 
Sanayi Odası olarak yaptığımız çalışmalar kapsamında, 
Köstence ve Bükreş’te bir dizi ziyaretler 
gerçekleştirerek, İlimiz ekonomisinin gelişmesine 
yönelik girişimlerde bulunuyoruz. Bu kapsamda, 
Bükreş Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Luliu Stocklosa’yı ziyaret ederek yapılabilecek 
muhtemel iş birlikleri hakkında görüş alışverişinde 
bulunduk. Misafirperverlikleri ve yapıcı 
yaklaşımlarından dolayı Bükreş Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Luliu Stocklasa'ya, 
yaptığımız ziyaret programlarının oluşmasında bizlere 
yardımcı olan Romanya da yaşayan iş insanımız Sabit 
Danış’a teşekkür ederim " dedi. 
 

 
NİYEP İL ÇALIŞMA GRUBU TOPLANTISI ZONGULDAK TSO EV SAHİPLİĞİNDE YAPILDI 
 

 Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı ile Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) arasında 23.09.2024 
tarihinde imzalanan Nitelikli İşgücü Yetiştirme 
Programı İş birliği Protokolü gereği işverenlerden 
gelen işgücü taleplerini değerlendirmek üzere 
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası ev sahipliğinde İl 
Çalışma Grubu toplantısı yapıldı. Toplantı; İşkur İl 
Müdür Yardımcısı Hakkı Alkan, Zonguldak Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu Üyesi Hamdi Öztürk,  
Genel Sekreter Muharrem Sarıkaya, Alaplı Ticaret ve 
Sanayi Odası Genel Sekreteri Taner Arslan, Devrek 
Ticaret ve Sanayi Odası Genel Sekreteri İzzet Aydemir, 
Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası Genel Sekreteri 
Alper Püren 'in katılımları ile gerçekleşti. 

Toplantıda, Nitelikli İşgücü Yetiştirme Programı kapsamında işverenlerden gelen talepler değerlendirilerek 
karara bağlandı. Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir,'' Bilindiği üzere, 
İŞKUR ile TOBB arasında gerçekleştirilen istişareler neticesinde, işgücü piyasasının talep  
ettiği nitelikli işgücünün yetiştirilmesi için kamu-özel sektör iş birliğinde teorik ve pratik eğitimlerin 
birleştirilmesini içerecek şekilde mesleki eğitimlerin düzenlenmesine yönelik NİYEP (Nitelikli İşgücü 
Yetiştirme) İşbirliği Protokolü 23 Eylül 2024 günü Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanımız Prof. Dr. Vedat 
Işıkhan ve Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanımız Rifat Hisarcıklıoğlu tarafından imzalanmış ve 
yürürlüğe girmiştir. İlimizde faaliyet gösteren işletmeler üyesi olduğu Odalara müracaat ederek Nitelikli 
İşgücü Yetiştirme Programı kapsamında talepte bulunabiliyorlar. Ocak ayında gelen talepler 
değerlendirilerek karara bağlandı. Nitelikli İşgücü Yetiştirme Programı üyelerimiz için çok önemli fırsatlar 
içeriyor. Üyelerimizi bu fırsatlardan yararlanmaya davet ediyorum. Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanımız 
Prof. Dr. Vedat Işıkhan ve Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanımız Rifat M.Rifat Hisarcıklıoğlu 'na 
reel sektöre yönelik yaptıkları ön açıcı çalışmalar için   teşekkür ediyorum'' dedi. 
 



 
   

 

ZONGULDAK TSO YÖNETİM KURULU BAŞKANI METİN DEMİR İTÜ MİMARLIK FAKÜLTESİ'NİN FİNAL 
JÜRİSİ'NE KATILIM SAĞLADI 

Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası (ZTSO) Yönetim Kurulu 
Başkanı Metin Demir, İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) 
Mimarlık Fakültesi’nin davetlisi olarak, Mimarlık Bölümü 
öğrencilerinin Zonguldak’ta bulunan "Üzülmez Kültür 
Vadisi" bölgesine yönelik hazırladıkları projelerin final jüri 
değerlendirmesine katıldı. 
Başkan Metin Demir, İTÜ Mimarlık Fakültesi akademik 
kadrosu, öğretim üyeleri ve öğrencilerle bir araya geldiği 
etkinlikte, öğrenciler tarafından sunulan yaratıcı ve yenilikçi 
projeleri yakından inceleme fırsatı buldu. Proje 
sunumlarında Üzülmez bölgesinin kentin kültür, turizm ve 
sosyal yaşamına kazandırılması için tasarlanan özgün fikirler, 

Başkan Demir ve jüri üyeleri tarafından titizlikle değerlendirildi. Başkan Metin Demir etkinlik sonrası yaptığı 
açıklamada; “İstanbul Teknik Üniversitesi Mimarlık Fakültesi’nin daveti üzerine, geleceğin mimarları olan 
değerli öğrencilerimizin hazırladığı Üzülmez Kültür Vadisi projelerinin final jürisine katılım sağlamaktan büyük 
mutluluk duyduk. Öğrencilerimizin, bölgenin kültürel dokusunu ve kent kimliğini koruyarak ortaya koydukları 
yenilikçi çözümler ve etkileyici tasarımlar bizleri oldukça heyecanlandırdı. Üzülmez Kültür Vadisi'nin 
şehrimize kazandırılması noktasında genç mimar adaylarımızın vizyoner fikirlerinden yararlanmak, kentimiz 
için önemli bir fırsat olacaktır.” dedi. 


